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commissie mens, samenleving en ruimte 

Debriefing Zitting van 13 januari 2022 

 

 
Samenstelling: 

 
 
Aanwezig: 

de heer Gust Crabbe, voorzitter; 

mevrouw Nicole Billens; de heer Jeroen Tiebout; mevrouw Betty Willems; mevrouw Kim Paesmans; de 
heer Wim Peeters; mevrouw Ann De Ridder; de heer Siebe Ruykens; de heer Lucien Wauters; de heer 

Georgios Karamanis; de heer Godefroid Pirsoul; mevrouw Lydie De Smet; mevrouw Natacha Martel; 

de heer Walter Vastiau, secretaris 
 

Eveneens aanwezig: 

de heer Jan Desmeth; de heer Olivier Huygens; de heer Guy Jonville; mevrouw Marleen De Kegel; de 

heer Jean Cornand; de heer Eddy Longeval; mevrouw Veerle Seré; de heer Jeroen Steeman; de heer 

Brahim Harfaoui; mevrouw Kathleen D'Herde; mevrouw Annelien Baes; de heer Johan Persoons; 
mevrouw Kelly Van Overstraeten 

 

Afwezig: 

mevrouw Annie Mathieu 

 

Verontschuldigd: 
de heer Gunther Coppens 

 
 

BESPREEKPUNTEN 
 

Mobiliteit, Lokale economie, Landbouw & markten  
 

1 2022_MSR_00001 Subsidies voor projecten 
fietsinfrastructuur en veilige schoolomgevingen - 

Standpunt Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

De dienst mobiliteit onderzocht welke subsidies er bestaan voor de aanleg van fietsinfrastructuur en 
het creëren van veilige schoolomgevingen. In de nota in bijlage wordt iedere subsidie kort beschreven 

en wordt aangegeven welke projecten al dan niet in aanmerking komen voor welke subsidie en 
waarom.  

Als conclusie van de analyse wordt voorgesteld om voor de volgende projecten subsidies aan te 

vragen: 
1. Fietspadenproject Vagevuurstraat: subsidie voor fietspaden in kader van 

relanceplan (Kopenhagensubsidie) o De gemeente heeft, op basis van het 

inwonersaantal, recht op 783.000 euro. Vlaanderen legt 1 euro bij voor elke 2 euro die 

lokale besturen investeren in fietsinfrastructuur op of aan gemeentelijke wegen.  
o Aanmelding van het project dient te gebeuren voor 30/9/2022. o Project 

Vagevuurstraat wordt geraamd op 1,2 miljoen. 
o Project moet voorgelegd worden aan een projectstuurgroep voorafgaand 

aan uitvoering. 
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2. Trajectcontrole op de Pepingensesteenweg: subsidie voor veilige schoolroutes op 
gemeentewegen 

o Max. 50% van de uitgaven, met een max. bedrag van 100.000 euro incl. BTW o Per 

kalenderjaar kan slechts 1 subsidieaanvraag ingediend worden, weliswaar voor 

meerdere projecten tegelijk. Dit kan nog tot 1/11/2022. 
o Aangezien de werken moeten uitgevoerd zijn binnen 12 maanden na toekenning van 

de subsidie, wordt voorgesteld om de subsidie aan te vragen voor de plaatsing van de 
trajectcontrole op de Pepingensesteenweg. De timing hiervan is momenteel mei – juni 
2022 (afhankelijk van de levering van de axis-camera’s). o ANPR-portalen zijn geraamd 

op 146.390,43 euro incl. BTW 

3. Schoolstraat Wegwijzer: subsidie voor infrastructurele ingrepen voor stappers 
en trappers op prioritaire schoolroutes via Provincie Vlaams-Brabant o 80% 

van de kostprijs, met max. van 50.000 euro en minimum 5.000 euro per dossier o Bij 

deze subsidie gaat er wel een heel traject vooraf samen met de provincie omtrent de 

opmaak van een knelpuntenanalyse, maatregelenpakket,… 

o Dit project dient nog opgestart te worden. 
o Het project komt ook in aanmerking voor de subsidie veilige schoolomgevingen van 

het departement MOW. Aangezien het maximale subsidiebedrag hier lager is (max. 
25.000 euro incl. BTW), wordt de subsidie van de provincie aangegeven als 1e keuze.  

4. Project schoolomgeving Sint-Lutgardis: subsidie voor het verbeteren van de 
verkeersveiligheid van schoolomgevingen o Momenteel loopt het participatietraject 

omtrent gemeenteplein Zuun. Voor de plaatsing van de verzinkbare paaltjes zal in 2023 

een subsidieaanvraag worden ingediend. 
 

Opmerkingen 
Toelichting door Annelien Baes, deskundige mobiliteit. 

Jeroen Steeman bedankt voor dit overzicht en vraagt of deze subsidies zullen worden aangewend voor 
extra investeringen in fietsinfrastructuur. De burgemeester antwoordt dat het bestuur ervoor kiest te 

doen wat men meent te moeten doen, los van subsidies. Als we geen subsidies krijgen, proberen we 

de geplande projecten uit te voeren, rekening houdende met de doorlooptijd van de projecten. 
Kathleen D'Herde merkt op dat werd vermeld dat voor de Wegwijzer zou worden onderzocht om een 

slagboom te plaatsen naar analogie met de Mekingenweg maar merkt op dat die vaak niet werkt.  
Daarom vraagt ze of ook alternatieve oplossingen voor de Wegwijzer zullen worden onderzocht. 

Annelien antwoordt dat dit zeker het geval is. 
 

 
2 2022_MSR_00002 Aanvullend reglement Dorp: 

verplaatsen parkeerstrook - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Voor de percelen grond gelegen Dorp Vlezenbeek, kadastraal gekend 6de afdeling, sectie D nrs. 

222b2, 222c2, 222d2 en 222e2 werd een bouwvergunning afgeleverd voor de bouw van 2 halfopen 
bebouwingen.De bouw van deze woningen werd ondertussen afgerond. 

Voor deze woningen ligt een parkeerstrook van circa 35meter, waar momenteel zes personenauto’s 

(5,5+6+6+6+6+5,5m) kunnen staan. Voor elk van de woningen is een inpandige garage en een 
staanplaats in de zijtuin voorzien.  

Buurtbewoners merken op dat met de komst van het bouwproject parkeerplaatsen verdwenen zijn. Er 
wordt de vraag gesteld om de parkeerstrook naar de overkant van de straat te verplaatsen (van 

woning 37 tot en met 41). 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Annelien Baes, deskundige mobiliteit. 
Jeroen Steeman verwijst naar het bijgevoegd politieadvies, dat ongunstig is. Klopt dat? Annelien 

bevestigt dat. 
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Omgeving  
 

3 2022_MSR_00003 Visie hondenlosloopweiden - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Na de goedkeuring van het plan van aanpak rond de hondenlosloopweiden op het college van 13 

september, werd er gevraagd om de visie uit te schrijven in een nota en te agenderen op de 
commissie. In bijlage is de uitgeschreven visienota terug te vinden. Er werd contact opgenomen met 

ANB omtrent de beslissing om een hondenlosloopweide te voorzien in het Colomapark, maar we 

ontvingen hierop nog geen reactie.  
 

Opmerkingen 
Toelichting door Kelly Van Overstraeten, milieuambtenaar. 

Wim Peeters vraagt of op de hondenlosloopweides verlichting kan worden voorzien. Kelly antwoordt 

dit te zullen meenemen. 
 

 

In opdracht, 
 

Walter Vastiau         Gust Crabbe 

 
 

 
secretaris commissie        voorzitter commissie 

 

 
 


